
 

 

 

 

 

 REFERAT ATK BESTYRELSESMØDE 24 OKTOBER 
 
Deltagere: Peter (mødeleder), Lars, Henrik, Mikkel, Per. Fraværende: Lene, Nikolaj, og Anders. 
Parentes nedenfor signalerer, hvem der oplyste punktet, drev drøftelsen eller er ansvarlig for 
aktions. 

 
Til drøftelse og evt. beslutning: 

1. Gennemgang af handlingsplan  

Gennemgået. frivillighedsaften nævnes sekretær, tennistur og referee 
 

2. Status Padel.  

De øgede omkostninger blev præsenteret:  
De øgede omkostninger er i alt på 276.000. MaxPadel har givet tilbud på reduktion af prisen på 
10.000 samt 3 års service (værdi 51.000). Endvidere kan vi fravælge det foreslåede ekstradræn 
(35.000 + moms pr bane). Bortkørsel af jord er i alt (82.000 ex moms) – her prøver vi at få 
kommunen til at tage ansvaret for bortskaffelse (Henrik rykker vi kommunen). Vi checker med 
alternativpris på el (Lars).   
Henrik får tilsagn fra banken (kassekredit på 500.000).  
Der gøres status med henblik på beslutning i uge 44. 

 
3. Anlægget status udendørs 

Nedlukningsplanen blev gennemgået og bekræftet. Fuld nedlukning af grus med bane 3&4 den 6 
november. 6 november overgår bane 9 & 10 til 1 times drift til grusbaner åbner igen. Vi 
genbekræfter aftalen med Claus, som har udfyldt sine opgaver fint. (Peter/Lars).  

 
4. Status indendørs.  

Er i drift. Henrik orienterede om div småproblemer.  

5. Brugerbestyrelsen & Bellahøjmarken 
Per taler med Lars om mulighederne i huset.  
Per orienteringen om workshop omkring Bellahøjmarken. Ingen scenarier indeholder muligheder 
for at bygge omkring hallen (og dette er blevet afvist) 

6. Nyhedsbrevet status.  
Per sender ud nu – næste nyhedsbrev 1 november. 

7. Referees  
Mikkel m.fl promoter 

 



 

 

8. Deltagergebyr 
Afklaret – der dækkes ikke for DAI turneringen. Fastholder nuværende politik 

 
9. Hegnet i mellemgangen 

Søger en mellemløsning – tages op på GF 

 
10. Opdateringer 

Intet at bemærke 

 
11. Opdatering fra brugerbestyrelsen 

Se pkt 5 

 
12. Næste B-møde 

Pt via mail mv. Næste B-møde i januar 

 
13. Evt 

Mikkel/Peter laver oplæg vedr trænerlønninger i november. Lars rundsender budgetudkast. 

 


